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1. Inleiding 
 
De Dorpsraad van Nes aan de Amstel brengt jaarlijks schriftelijk verslag uit aan de gemeenteraad over zijn 
werkzaamheden in het afgelopen kalenderjaar. 
Artikel 27, tweede lid, van de Verordening Dorpsraad van Nes aan de Amstel verplicht hiertoe. 
Inmiddels is het verslag gereed en ligt voor u het Jaarverslag van de Dorpsraad over 2006. 
 
In het verslag worden de belangrijkste zaken die zich hebben voorgedaan in 2006 besproken. 
Voordat daarop nader wordt ingegaan, wordt eerst stilgestaan bij de taak, de bevoegdheden en de samenstel-
ling van de Dorpsraad. Ook wordt een overzicht gegeven van de besproken onderwerpen. Daarna volgt een lijst 
van bouwvergunningen waarover de Dorpsraad advies heeft uitgebracht en tenslotte de wensenlijst van de 
Dorpsraad. 
 
2. Taak en bevoegdheden van de Dorpsraad 
 
De Dorpsraad is een adviescommissie die is ingesteld bij besluit van de gemeenteraad op 18 april 1979 op 
grond van het toen vigerende artikel 61, eerste lid, sub b, van de gemeentewet. 
Bij de wijziging van de Gemeentewet in 1992 is dit artikel 84 van de Gemeentewet geworden. 
Op grond van artikel 84, derde lid, van de Gemeentewet heeft de gemeenteraad de taken, de bevoegdheden en 
de samenstelling van een commissie geregeld. 
De gemeenteraad heeft dit voor de Dorpsraad vastgesteld in de Verordening Dorpsraad Nes aan de Amstel. 
 
De eerste Dorpsraad is geïnstalleerd op woensdag 29 augustus 1979. De Dorpsraad is voortgekomen uit het 
destijds bestaande "Comité-Nesser Belang". Evenals dit comité draagt de Dorpsraad een niet-politiek karakter. 
De Dorpsraad geeft, als territoriale commissie, advies omtrent alle aangelegenheden welke van belang zijn voor 
een bepaald gebied van de gemeente Amstelveen, namelijk Nes aan de Amstel, meer specifiek het gebied dat 
bestaat uit het stemdistrict Nes aan de Amstel. Dit gebied wordt grosso modo omgrensd door de Amstel, de Hol-
landse Dijk, de Middenweg van de Bovenkerkerpolder, voormalig A3 tracé en Langs de Akker. 
 
Uit de artikelen 2 en 20 van de Verordening Dorpsraad Nes aan de Amstel blijkt dat de Dorpsraad tot taak heeft 
de gemeenteraad, het college van burgemeester en wethouders en de burgemeester gevraagd en ongevraagd 
te adviseren omtrent alle aangelegenheden die van belang zijn voor Nes aan de Amstel. 
De Dorpsraad beschikt uitsluitend over adviserende bevoegdheden. 
 
Burgemeester en wethouders zijn tevens verplicht over een aantal onderwerpen in een zo vroeg mogelijk stadi-
um het advies van de Dorpsraad in te winnen. 
Artikel 21 van de Verordening Dorpsraad van Nes aan de Amstel bepaalt onder meer dat, indien: 

• burgemeester en wethouders de Dorpsraad om advies vragen over een aangelegenheid, waaromtrent aan 
de gemeenteraad een voorstel moet worden uitgebracht, het advies ter kennis wordt gebracht van de ge-
meenteraad; 

• een advies van de Dorpsraad een afwijking van een voorstel van burgemeester en wethouders of een keuze 
uit verschillende mogelijkheden inhoudt, de Dorpsraad zijn keuze motiveert; 

• een advies van de Dorpsraad aan de gemeenteraad en/of burgemeester en wethouders een ingrijpende ver-
andering in Nes aan de Amstel betreft, de Dorpsraad tevoren de inwoners kan raadplegen door een openba-
re vergadering te beleggen dan wel op een andere wijze de levende gevoelens te peilen; 

• burgemeester en wethouders bij het nemen van een besluit afwijken van een advies van de Dorpsraad, er 
door het college van burgemeester en wethouders vooraf overleg wordt gepleegd met het Dagelijks Bestuur 
van de Dorpsraad; 

de gemeenteraad dit wenselijk acht, dan wel de Dorpsraad daarom verzoekt, kan een door de Dorpsraad uit zijn 
midden aan te wijzen lid de gelegenheid worden geboden in de vergadering van de raad het standpunt van de 
Dorpsraad en/of een minderheid van de Dorpsraad ter zake van het uitgebrachte advies toelichten. Hetzelfde 
geldt ten aanzien van burgemeester en wethouders en betrokken commissie(s) van bijstand 
 
Het gaat hierbij om de volgende onderwerpen: onderwijs, cultuur, recreatie, sport, gezondheidszorg en sociale 
zorg, verkeer en vervoer,wonen en ruimtelijke ordening, openbare werken en milieu. 
Per onderwerp worden een aantal specifieke onderwerpen genoemd, namelijk: 
 
 
 
 



• Onderwijs: 
 de stichting, bouw, uitbreiding, verbouw en opheffing van scholen voor openbaar kleuter- en basisonderwijs, 

het openbaar buitengewoon en voortgezet onderwijs, alsmede het bijzondere onderwijs en de planning van 
voornoemd onderwijs. 

 

• Cultuur, recreatie, sport, gezondheidszorg en sociale zorg: 
a. de stichting, bouw, uitbreiding, verbouw en opheffing van accommodaties op het gebied van cultuur, re-

creatie, sport, gezondheidszorg en sociale zorg en de subsidiëring daarvan; 
 b. monumentenzorg: plaatsing op monumentenlijst en de aankoop, verkoop, verbouw en restauratie van 
  panden. 
 

• Verkeer en vervoer: 
 a. verkeers- en vervoersplan; 
 b. verkeerscirculatieplan; 
 c. openbaar vervoer; 
 d. verkeersbesluiten, plaatsing verkeersborden en -lichten. 
 

• Wonen, Ruimtelijke ordening en Stadsontwikkeling: 
 a. bestemmingsplan; 
 b. anticipatieprocedure, anders dan op grond van een vastgesteld (globaal)  bestemmingsplan; 
 c. structuurplan; 
 d. streekplan; 
 e. afgifte bouwvergunningen. 
 

• Stadsbeheer: 
a. verandering van inrichting dan wel bestemming van gemeente-eigendommen; 
b. aanleg van straten, fiets- en voetpaden, wegen, bruggen en andere kunstwerken; 
c. aanleg van waterwegen, vaarten en sloten (voor zover vallend onder de verantwoordelijkheid van de ge- 
 meente); 
d. plaatsing van straatmeubilair; 
e. inrichting van openbaar groen. 
 

• Wet milieubeheer, Wet bodembescherming en milieu: 
a. Wet milieubeheervergunningen; 
b. ontwerp besluit Gedeputeerde Staten Noord-Holland inzake voorgenomen bodemsaneringen; 
c. (licht)reclames; 
d. toepassing van de verordening op het weren van overlast in woonstraten, leefbaarheid 
e. opslag en vervoer van gevaarlijke stoffen. 

 
3. Samenstelling Dorpsraad 
 
De Dorpsraad bestaat uit zeven leden. De Dorpsraad bestaat uit een Algemeen bestuur en een Dagelijks be-
stuur. 
Het Algemeen bestuur van de Dorpsraad bestaat, vanaf de installatie op 2 september 2003, uit de volgende le-
den: 

• de heer Arie S.M. Boelrijk 

• mevrouw mr. Hanny Ekkelkamp - Beldman 

• de heer Joop Goertz 

• de heer Herman G.M. Ruhe 

• de heer Jan van Schaik 

• de heer Kees J.M. Lambalk 

• de heer Johan de Bie 
 
Het Dagelijks bestuur van de Dorpsraad werd gevormd door: 

• mevrouw mr. H. Ekkelkamp - Beldman voorzitter 

• de heer H.G.M. Ruhe plaatsvervangend voorzitter 

• de heer J. Goertz lid 
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De Dorpsraad wordt in de vervulling van zijn taak ter zijde gestaan door een secretaris. De secretaris is een 
door burgemeester en wethouders aangewezen en in dienst van de gemeente Amstelveen zijnde ambtenaar. 
Het secretariaat wordt vervuld door: 

• de heer mr. Michel R. Verhagen. 
             Hij is werkzaam op de afdeling Juridische zaken van het Facilitair bedrijf. 
 
4. Vergaderingen van de Dorpsraad 
 
Het Algemeen bestuur van de Dorpsraad vergadert in de regel éénmaal per maand, elke tweede dinsdag van 
de maand. De zomermaanden worden hierbij niet meegerekend. 
De Dorpsraad heeft in 2006 tien keer vergaderd, waarvan geen enkele vergadering besloten was. 
 
Evenals in de voorgaande jaren zijn de vergaderingen gehouden in het Dorpshuis van Nes aan de Amstel 
 “De Nesse” aan de Pastoor van Zantenlaan 33. 
Aangezien de vergaderingen van de Dorpsraad in beginsel openbaar zijn, wordt de agenda telkens de woens-
dag voorafgaande aan de vergadering gepubliceerd in het Amstelveens Weekblad en opgenomen op de ge-
meentelijke website en de website van Nes aan de Amstel (www.nesaandeamstel.nl). 
 
Teneinde de besluiten van de Dorpsraad zo zorgvuldig mogelijk te laten plaatsvinden, worden aanvragers van 
vergunningen uitgenodigd tijdens de desbetreffende vergadering aanwezig te zijn. Zo bestaat voor hen de mo-
gelijkheid een nadere mondelinge toelichting te geven op een aanvraag en kan er een gedachtewisseling 
plaatsvinden tussen de leden van de Dorpsraad en de belanghebbende. 
 
De belangstelling voor de vergaderingen van de Dorpsraad is onveranderd groot. Het aantal aanwezigen op de 
publieke tribune varieert tussen de tien en twintig personen. Het publiek wordt, na het officiële gedeelte van de 
vergadering, in de gelegenheid gesteld vragen te stellen en/of opmerkingen te maken. Daarvan wordt veelvuldig 
gebruik gemaakt. 
 
Het Dagelijks bestuur van de Dorpsraad vergadert, veelal op de dinsdagmiddag, voorafgaand aan de vergade-
ring van het Algemeen bestuur van de Dorpsraad. 
De vergaderingen zijn gehouden bij de leden van het Dagelijks bestuur thuis. 
Het voorbereiden van de vergaderingen van het Algemeen bestuur behoort tot één van de belangrijkste taken 
van het Dagelijks bestuur. Het voorziet de geagendeerde onderwerpen zoveel mogelijk van advies. 
Daarnaast informeert het Dagelijks bestuur in het half uur voorafgaande aan de openbare vergadering het Al-
gemeen bestuur over datgene wat het verder heeft besproken. Bovendien vertegenwoordigt het Dagelijks be-
stuur de Dorpsraad bij officiële gelegenheden en in besprekingen met besturen en/of vertegenwoordigers van 
officiële instanties. 
 
5. Publiciteit 
 
Naast het feit dat de agenda van de openbare vergaderingen van de Dorpsraad wordt gepubliceerd in het Am-
stelveens Weekblad, wekken sommige van de te behandelen onderwerpen ook de belangstelling van de regio-
nale week- en nieuwsbladen. 
Ook verschijnt regelmatig het groene Informatiebulletin dat, als regel voorafgaand aan iedere vergadering van 
de Dorpsraad, huis-aan-huis in Nes aan de Amstel wordt bezorgd. Overigens wordt het Informatiebulletin ook in 
beperkte mate verspreid in het tegenover Nes aan de Amstel gelegen Nessersluis (gemeente De Ronde Ve-
nen). Zodoende kunnen alle inwoners van Nes aan de Amstel, het buitengebied en Nessersluis zich op de 
hoogte stellen van de onderwerpen die in de vorige vergadering aan de orde zijn geweest en worden zij geïn-
formeerd over de datum, tijd, plaats en agenda van de volgende vergadering van de Dorpsraad. Het Informatie-
bulletin wordt ook verspreid onder de leden van het college van burgemeester en wethouders en de gemeente-
raad. 
 
De Dorpsraad heeft ook het afgelopen jaar de vermelding op de gemeentelijke website nadrukkelijker vormge-
geven. De insteek daarbij is geweest om het jaarverslag, het Informatiebulletin, de agenda voor de eerstkomen-
de vergadering en de notulen van de Dorpsraad actueel te houden op de gemeentelijke website. 
Daarnaast maakt de Dorpsraad, voor dit doel, ook actief gebruik van de fraaie website van Nes aan de Amstel. 
Via www.nesaandeamstel.nl of www.wireness.nl is ook actuele informatie, o.a. de notulen en het informatiebul-
letin, van de Dorpsraad te verkrijgen. 
 
 



 
6. Brieven van de Dorpsraad 
 
Uit de artikelen 2 en 20 van de Verordening Dorpsraad Nes aan de Amstel blijkt dat de Dorpsraad mede tot taak 
heeft de gemeenteraad, het college van burgemeester en wethouders en de burgemeester gevraagd en onge-
vraagd te adviseren omtrent alle aangelegenheden die van belang zijn voor Nes aan de Amstel. 

 
De Dorpsraad heeft in het jaar 2006 dertien (advies)brieven gezonden, waarvan het merendeel geadresseerd 
zijn geweest aan het college van B&W. 
De onderwerpen hebben betrekking gehad op: Advies op Startnotitie milieueffectrapportage golfcentrum 
Golfodrome Bovenkerkerpolder, bomen bij De Oude Visscher (brief aan mevrouw Heemelaar), voetbaldoelen bij 
de scouting, beleidsnota openbaar vervoer Amstelveen (ontwikkelplan A&M), bereik mobiele telefonie in Nes 
aan de Amstel (brief aan alle providers gevolgd door een reminderbrief), verkeersgevaarlijke kuilen in bochten 
Amsteldijk Zuid ter hoogte van onder andere nummer 202, terrein Nieuwendijk tussen Amsteldijk Zuid 183 en 
183b (brief aan de heer Nieuwendijk), bezoek raadscommissie ABM aan Nes aan de Amstel, damwand bij re-
creatiesteiger, plaatsen afvalbak en herplaatsing zitbank, uitholling overdwars Nesserlaan en een inspraakreac-
tie op de beleidsnota hobby- dan wel bedrijfsmatig houden van paarden en het oprichten van een paardenbak-
ken. 
 
7.  Dorpsplanavond  
 
Hoewel de gemeente een wijkactieplan opstelt, heeft de Dorpsraad het een goed initiatief gevonden om toch 
een eigen dorpsplan te (laten) ontwikkelen. Dit in verband met het feit dat het wijkactieplan betrekking heeft op 
het grote buitengebied waar Nes (een relatief klein) deel van uitmaakt. In het dorpsplan zou de stem van Nes 
uitgebreid(er) aan bod kunnen komen. Daarnaast heeft als belangrijke overweging voor de Dorpsraad meege-
speeld dat, hoewel dat zeker niet het uitgangspunt is, een wijkactieplan de neiging heeft vooral de inzichten van 
de “professionals” (ambtelijk apparaat / woningbouwcorporaties / politie / maatschappelijk werk / etc.) te bevat-
ten. Ook wel “top-down” genoemd.     
De Dorpsraad is van mening dat juist de bewoners zélf geraadpleegd moeten worden over zaken die de leef-
baarheid van ons dorp betreffen (“bottom-up”). 
Daarom heeft de Dorpsraad met de afdeling van de gemeente die de wijkactieplannen coördineert afgesproken 
een extra ronde in te lassen waarbij alle inwoners fris van de lever hun zegje zouden kunnen doen.  
Het doel van deze avond is geweest om de leefbaarheid van Nes aan de Amstel in beeld te brengen zoals die 
door de inwoners wordt ervaren. De Dorpsraad wilde graag weten welke knelpunten de nessers ervaren en  
welke ideeën en suggesties er bestaan om de leefbaarheid te verbeteren. Tijdens de bijeenkomst heeft de mo-
gelijkheid bestaan alles wat met de leefbaarheid in Nes te maken heeft aan de orde te stellen. Als voorbeelden 
zijn daarbij genoemd; de woonomgeving, de voorzieningen (zowel de commerciële als de publieke en sociaal-
culturele), het verenigingsleven, het verkeer, de veiligheid, de bereikbaarheid, het openbare groen en de relatie 
met het gemeentebestuur en het ambtelijk apparaat.  
Op 4 september is de Dorpsplanavond onder leiding van het Provinciaal Instituut voor Maatschappelijke Ont-
wikkeling (PRIMO) gehouden. PRIMO heeft een methodiek ontwikkeld, waarbij op speelse wijze wordt geïnven-
tariseerd wat er leeft in een dorp en welk gewicht door de bewoners aan de diverse onderwerpen wordt toege-
kend. Alle opmerkingen, ideeën en suggesties en de discussie van deze avond zijn door PRIMO verwerkt in 
een verslag dat vervolgens op 5 oktober 2006, met een mondelinge toelichting, aan de wijkactieplan-coördinator 
van de gemeente aangeboden. 
Bij die gelegenheid heeft de dorpsraad afgesproken dat de wijkactieplan-coördinator zich zou inspannen om de 
conclusies van het dorpsplan op te nemen in het wijkactieplan en het concept medio oktober aan de Dorpsraad 
te geven. Dat is helaas niet geschied. Per e-mail heeft de Dorpsraad desgevraagd van de wijkactieplan-
coördinator vernomen dat het wijkactieplan Buitengebied met nog andere wijkactieplannen in de tweede week 
van januari 2007 aan het college ter vaststelling wordt voorgelegd en in de derde week van januari ter kennis-
name wordt voorgelegd aan de raadscommissie Burger en Samenleving. Vervolgens zullen alle vijf (en laatste) 
wijkactieplannen worden verzonden aan de betrokken wijkorganen. De wijkactieplan-coördinator heeft dit toege-
licht door te stellen dat in december, naar de Kerst, is toegewerkt om het wijkactieplan in een behoorlijke 
vorm af te hebben. Aangezien het eindresultaat naderde heeft het de wijkactieplan-coördinator handiger gele-
ken om 
de verzending van deze stukken in een keer (inclusief Nes) medio januari 2007 te realiseren. 

 
8.  Bezoek Raadscommissie Algemeen Bestuur en Middelen 
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Op 6 september heeft een delegatie van de Raadscommissie Algemeen Bestuur en middelen een bezoek ge-
bracht aan Nes aan de Amstel en aan de Dorpsraad. De woon-/zorgboerderij van Stichting Ons Tweede Thuis 
aan de Amsteldijk Zuid 194 is aangedaan en er heeft in het Dorpshuis een informatief gesprek plaatsgevonden 
met de Dorpsraad. Gespreksonderwerpen waren onder andere; de gewenste fietsverbinding tussen dorpskern  
en de Middenweg, gewenste snelheidsremmende maatregelen bebouwde kom, gewenst inhaalverbod op de 
Amsteldijk Zuid tussen komgrens en Hollandse Dijk, behoud busverbinding, verlichting van de bezuiniging op 
subsidies nesser verenigingen en de gewenste intensivering van het maaibeleid in de bermkanten. De Dorps-
raad heeft deze punten benoemd in een brief van 12 september aan de raadscommissie. De raadscommissie 
heeft deze brief uitgezet bij het college ter beantwoording en, gezien de aard van sommige onderwerpen, ook 
de raadscommissie Ruimte Wonen en Natuur geïnformeerd. 
Het college heeft per brief van 6 december 2006 een uitgebreide reactie gegeven op de door de Dorpsraad 
aangedragen punten. De Dorpsraad heeft het gevoel dat er serieus is ingegaan op de Wensenlijst van de 
Dorpsraad en de punten die spelen in Nes. De belangrijkste bevindingen zijn: 

•  Met betrekking tot het verzoek om drie keer per jaar de bermkant te maaien, in plaats van twee keer, heeft 
het college toegelicht dat de echt onveilige punten, bijvoorbeeld het weggedeelte Amsteldijk Zuid tussen 
komgrens en pont, wel weer voor drie keer maaien in aanmerking komen. De Dorpsraad heeft inmiddels 
kenbaar gemaakt dat ook aan de disteloverlast aandacht moet worden besteed. 

•  Het behoud van buslijn 149 is voor de komende jaren gegarandeerd. De route Nes aan de Amstel -
Amstelveen gaat waarschijnlijk lopen via de Nesserlaan en het Galjoen, dus door de wijk Waardhuizen rich-
ting de Groenelaan met als eindbestemming het busstation. Gezien het feit dat de bus dan De Zwarte Kat 
niet meer zal aandoen, heeft de Dorpsraad dit gegeven inmiddels gemeld bij de gemeente. 

•  Gezien het feit dat de Bovenkerkerpolder volop in beweging is qua planvorming e.d. zal dit eerst worden 
afgewacht alvorens een besluit te nemen over oost-west fietsverbindingen tussen de dorpskern van Nes aan 
de Amstel en de Amsteldijk Zuid richting Middenweg. De Dorpsraad heeft al wel de voorkeur uitgesproken 
om een fietsverbinding tussen de dorpskern en de Middenweg prioriteit te geven. 

•  Het college heeft toegelicht geen grond te zien om de subsidiekorting bij de nesser verenigingen terug te 
draaien. 

•  Met betrekking tot de invoering van het 30 km/u regime in het verblijfsgebied van het dorp heeft het college 
toegezegd dit in 2007 te zullen oppakken. De Dorpsraad heeft al kenbaar gemaakt dat in dat opzicht aan-
dacht moet worden besteed aan de kruising Kerklaan en Pastoor van Zantenlaan. 

•  De gemeente heeft een voorstel gemaakt met betrekking tot een snelheidsremmende maatregel bij de 
komgrenzen van Nes aan de Amstel. Aldaar moet het verkeer van maximaal 60 km/u naar maximaal 30 
km/u. De gemeente is tot de conclusie gekomen dat een vaste zogenaamde Gumatec schilpad (zoals bij de 
Zwarte Kat) in een 30 km/u variant het beste zal werken. In het onderzoek is ook de jaarlijkse nesser wieler-
ronde betrokken Een verwijderbare variant is echter moeilijk te realiseren en bovendien kostbaar.  

  Een 30 km drempel, over de gehele breedte, wordt afgeraden door de Koninklijke Nederlandse Wielerbond.  
Bovendien levert een dergelijke drempel problemen op voor de bus, Brandweer en ander zwaar verkeer. 
In verband met de wielerronde heeft de gemeente voorgesteld om een soort houten constructie te maken die 
het mogelijk maakt deze maatregel met een racefiets op hoge snelheid te passeren. Een lichte en racefiets-
veilige constructie die gemakkelijk te (de)monteren vlak voor de wielerronde en is op te slaan. Het initiatief 
daartoe ligt bij de organisatoren van de wielerronde, in samenspraak met de gemeente. Met de gemeente is 
afgesproken dat de financiële middelen hiervoor binnen het budget voor het realiseren van deze maatregel 
zijn opgenomen. De maatregel kan in het voorjaar van 2007 worden aangelegd. Ook is aan de orde geweest 
om rekening te houden met fietsers die bij de komgrenzen, door wachtende auto's, in het gedrang komen. 
Daar wordt nog binnen de gemeente over nagedacht. Zodra bij de komgrenzen het werk is uitgevoerd zal na 
verloop van tijd het effect van deze maatregelen worden geëvalueerd. Op dat moment zal dan ook het stuk 
Amsteldijk Zuid, binnen de bebouwde kom, tegen het licht worden gehouden. En zal bekeken worden of al-
daar andere of aanvullende maatregelen nodig zijn 
 

9. Overzicht van besproken onderwerpen 
 
De meest in het oog springende onderwerpen die door de Dorpsraad in 2006 zijn behandeld, worden hierna kort 
besproken.  
 

• Kwaliteitsimpuls – inventarisatie ideeën voor verdeling kabelgelden  
Het totale bedrag dat beschikbaar is in het kader van de Kwaliteitsimpuls bedraagt € 151.260,-. De gefiatteerde 
ideeën; nieuwe vloer en verwarming in het Dorpshuis, het plaatsen van gierzwaluwkasten, het inrichten van de 
aula van de school, de door de scouting gevraagde artikelen, afsluitbare boekenkasten voor de basisschoolbi-
bliotheek Aagje Deken, picknickbanken langs de Amstel, een stenen tafeltennistafel en de wensen van de 
EHBO waren al in 2005 gerealiseerd.  



 
Het grootste en duurste project namelijk de aanleg van de openbare steiger, met mogelijkheid om een bootje te 
water te laten, is in 2006 gerealiseerd maar is nog niet helemaal gereed. 
 
 
De reden hiervan is dat bij de bouw van de steiger is gebleken dat de achterliggende damwand is doorgeroest 
en vervangen dient te worden. De gemeentelijke projectleider heeft daartoe een bestek gemaakt en heeft bud-
get gevonden om de damwand te vervangen. Inmiddels is een tijdelijke voorziening getroffen om de scherpe 
rand van de damwand af te schermen en is de uitvoerder, die de steiger heeft gerealiseerd, gevraagd om offer-
te uit te brengen. De insteek van de Dorpsraad blijft om de steiger voor het komende zomerseizoen in zijn ge-
heel recreatieklaar in gebruik te kunnen nemen. 
 
Met betrekking tot de plannen van de scouting, in combinatie met opslag van het Oranjecomité, is de situatie 
van de scouting ter plekke bekeken door de gemeentelijk teamleider vastgoedbeheer, en een bestuurslid van 
de scouting. De Scoutinggroep “de Jonge Woudlopers “ heeft op 24 februari 2006 een verzoek ingediend voor 
het compenseren van de huurverhoging, die het gevolg zou zijn van de uitbreiding van het scoutinggebouw met 
een materiaalberging. Deze compensatie zou op € 35,- per maand neerkomen. Een antwoord op dit verzoek is 
lange tijd uitgebleven omdat de gemeente doende is om op structurele wijze naar de scoutinggebouwen en ac-
tiviteiten te kijken waarbij de vraag aan de orde komt of sommige verenigingen bestaansrecht hebben en hoe 
de subsidiestromen dienen te gaan lopen. Portefeuillehouder mevrouw Tan heeft in augustus 2006 ook de 
scouting in Nes bezocht. De wethouder heeft toen, omdat de nieuwe subsidiëringsystematiek nog niet was 
vastgesteld, aangegeven dat het naar alle waarschijnlijkheid geen problemen zou opleveren om, in deze over-
bruggingsfase, dekking te vinden voor de extra huurlasten. Inmiddels is duidelijk geworden dat de scouting in 
Nes aan de criteria voor subsidieverlening voldoet. Er zijn minimaal 40 scouts waarbij in Nes geldt dat er 10 lei-
ders fungeren. Al deze personen hebben recht op een bepaald aantal vierkante meters scoutinggebouw. Daar 
maakt Nes nog niet volledig gebruik van, dus zou het gebouw kunnen uitbreiden. Daarin wordt ook in financiële 
zin voorzien via ondermeer de gelden van de Kwaliteitsimpuls. Via de subsidie zou dan de huur van het scou-
tinggebouw (ook het nieuwe gedeelte) gedekt zijn. De behandelend ambtenaar heeft voorts toegelicht dat het 
aan de vereniging zelf is om te bepalen hoeveel vierkante meters zij denken nodig te hebben. De Jonge Woud-
lopers zal alleen met de nieuwe manier van subsidiëren een huursubsidie krijgen op basis van 2m² per lid x 
huurprijs per m². Voor de groep geldt dus dat bij 50 leden/gebruikers zij een huursubsidie krijgen die 100m² 
dekt. Als de groep 125 m² wil is dat ook prima, alleen moeten ze dan de huur voor de extra 25 m² zelf bekosti-
gen. De behandelend ambtenaar heeft verder toegelicht dat, zodra er meer bekend is omtrent de vaststelling 
van de nieuwe subsidiëringsystematiek en de datum waarop deze ingaat, de Dorpsraad verder geïnformeerd 
zal worden.  
De Dorpsraad heeft inmiddels van de  gemeente begrepen dat de geplande uitbouw door de gemeente op 
€ 30.000, -is begroot. Hieraan zal via de kwaliteitsimpuls € 7.000,- worden bijgedragen. De resterende € 
23.000,- is binnen de gemeente financieel gedekt. 
Nu ook de huurverhoging in financiële zin is gedekt, lijkt niets meer in de weg lijkt te staan om het plan uit te 
voeren. De Dorpsraad heeft inmiddels, nu er duidelijkheid bestaat omtrent de subsidiering en het feit dat de 
gemeente eigenaar is van het scoutinggebouw, wederom contact opgenomen met de verantwoordelijk ambte-
naar van vastgoedbeheer, om het bouwplan verder van de grond te krijgen. 
 

• ISV gelden in het kader van stedelijke vernieuwing 
De Dorpsraad heeft twee projecten, met dit geld van de Provincie, in totaal € 45.000,-, conform de daartoe gel-
dende criteria, ontwikkeld. Beide ideeën zijn gehonoreerd. 
Het betreffen: 

• Freeness +.  
De gemeentelijk projectleider heeft per brief van 3 augustus 2006 een toelichting gegeven inzake de afronding 
van het FreeNess project. FreeNess heeft omvat het plaatsen van een kunststof tennisbaan, een houten ten-
niswand, een hekje rond de tennisbaan met bebording, een tafeltennistafel en het plaatsen van drie picknick-
sets met 15 jaar onderhoud. Ook zijn er diverse verhardingen geweest bij de tennisbaan, het tafeltennisgebied, 
het basketbalveld en de skatebaan. Het geïnvesteerde bedrag is € 46.800,- geweest, waarvan € 30.000,- uit de 
ISV gelden is voldaan. Het restant is via de Kwaliteitsimpuls-gelden betaald. 
Daarnaast heeft de gemeente aan de buitenruimte rond FreeNess nog het nodige werk verricht. Het betreft het 
ophogen van het speelveld, het terugplaatsen van de volleybalpalen, het verplaatsen van het Jop, het ophogen 
van het schoolplein en invalidenoprit aan de voorzijde van het gebouw, het verplaatsen van de schoolingang 
naar het schoolplein, het verbeteren van het asfaltpad en het plaatsen van zes anti-autopalen. Ook is het kas-
teeltje geschilderd, zijn de voetbaldoelen vervangen, is een ballenvanger geplaatst zodat de ballen niet in de 
achtergelegen sloot kunnen rollen, is een gebruikte bank bij de tafeltennistafel geplaatst en is het pad naar het 
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dorpshuis opnieuw bestraat. De kosten voor het opknappen van de buitenruimte hebben € 53.816, - bedragen. 
Daarmee komen de totale kosten op € 104.895,-. Met name het grondwerk heeft, als gevolg van de verzakkin-
gen in Nes, de kosten fors verhoogd. De Dorpsraad zal deze berekening nog nagaan. 

• Infrastructuur draadloos breedband internet en Internetcafé. 
Hiervoor is € 15.000,- begroot. De Dorpsraad heeft vernomen dat zich veertig gegadigden hebben gemeld om 
te participeren in draadloos nes, daarmee is het break-even punt gepasseerd. 
De geïnteresseerden zijn onderverdeeld in drie categorieën. Categorie I heeft direct zicht op de kerktoren en 
bevindt zich nu in de testfase. Categorie II bevindt zich in de nabijheid van diegenen die in categorie I zitten. 
Voor deze categorie zouden wellicht de hotspots soulaas kunnen bieden. Categorie III zijn locaties van geïnte-
resseerden waar technisch advies nodig is. De twintig gebruikers die vanaf de pilot fase actief zijn, zijn erg en-
thousiast over het snelle, onbeperkte en overal te ontvangen internet.  
Het project blijft veelbelovend en er is veel interesse. Nes aan de Amstel volgt met draadloos internet o.a. de 
haven van Amsterdam en de, op zes na grootste, Amerikaanse stad Philadelphia.  
  

• Landbouweffectrapportage Bovenkerkerpolder (LER) 
De Dorpsraad vindt het een gedegen rapport dat veel inzichtelijk maakt en hoopt dat het rapport gebruikt wordt 
in de verdere besluitvorming. Door de herinrichting ten gevolge van de verlegging van de N201 en AmstelGroen 
worden 12 agrarische bedrijven in de Bovenkerkerpolder gedupeerd. Deze bedrijven worden binnenkort door 
gedeputeerde Schipper en wethouder Pols bezocht. 
De Dorpsraad heeft daarbij geconstateerd dat Provinciale Staten bij motie nummer 5.24 van 13 november 2006 
een positief signaal heeft afgegeven door  de agrarische ondernemers te betrekken bij de uitwerking van de 
verdere plannen in de polder en hierbij de conclusies en aanbevelingen uit de LER als uitgangspunt te nemen. 
In deze motie is opgenomen te onderzoeken hoe de gebudgetteerde bedragen kunnen worden ingezet voor de 
nieuwe agrarische manier van werken op het gebied van recreatie, educatie en zorg. Voorts stelt de motie dat 
wanneer uit dit onderzoek zou blijken dat deze bedragen onvoldoende ingezet kunnen worden, dan te komen 
met aanvullende voorstellen met als doel de waarborg voor het openhouden van het gebied. 
De Dorpsraad vindt het ook positief dat er in de LER in het geheel niet wordt gesproken over een weg door de 
polder (via het voormalige A3 tracé). Dit in tegenstelling tot de Milieueffectrapportage Golfodrome. 
 

• Golfodrome Bovenkerkerpolder. 
De Dorpsraad heeft uitgebreid stilgestaan bij dit initiatief en heeft het college van een uitgebreid advies gediend. 
De Dorpsraad heeft zich verbaasd over de in de stukken verwoorde suggestie dat er een volwaardige golfbaan 
met alle bijbehorende voorzieningen komt en dat dit geen gevolgen heeft voor de Bovenkerkerpolder in het al-
gemeen en de groene ruimtelijke beleving, de agrarische activiteit en de natuurwaarden in het bijzonder. Reali-
satie van de golfbaan met alle bebouwing, bezoekersaantallen, bezoekfrequentie, verlichting, ruimtebeslag, 
verkeersontsluiting, inrichting etc. zal, naar de mening van de Dorpsraad, in negatieve zin zeer diep ingrijpen in 
het huidige polderbeeld, polderactiviteiten, natuurwaarden en bovendien een onomkeerbare situatie veroorza-
ken.  
De Dorpsraad heeft zich dan ook zeer verbaasd over het feit dat dit ingrijpende voornemen via een zogenaam-
de artikel 19 Wro vrijstellingsprocedure zal worden gerealiseerd. Het is de Dorpsraad immers bekend dat het 
gemeentebestuur begin 2005 medewerking heeft toegezegd aan de plannen van de heer Loogman.  
Het bevreemdt de Dorpsraad dan ook dat deze plannen niet in het voorontwerp bestemmingsplan Wester-
Amstel zijn opgenomen. Dit oogt in strijd met de geest van de Wet op de ruimtelijke ordening en ontneemt be-
langhebbenden de kans om in dat bestemmingsplantraject hun rechten veilig te stellen. De Dorpsraad heeft 
dan ook gepleit om alsnog het golfbaanplan te betrekken in de voorontwerp bestemmingsplanprocedure Wes-
ter-Amstel. De Dorpsraad heeft geconstateerd dat in de Toekomstvisie 2010+ is uitgesproken dat er geen on-
omkeerbare besluiten met betrekking tot de Bovenkerkerpolder worden genomen tot het jaar 2010. Het golfini-
tiatief en politieke accordering ogen daarmee in strijd. Voorts is in de beleidsnota Vrijkomende agrarische be-
drijven expliciet opgenomen dat er alleen nieuwe activiteiten worden toegestaan die geen ruimtelijke impact 
hebben en bijvoorbeeld niet verkeersaantrekkend zijn. Het golfinitiatief is evident in strijd met deze uitgangs-
punten. De Dorpsraad pleit voor een milieueffectrapportage (m.e.r.) voor de gehele Bovenkerkerpolder en niet 
alleen voor het geplande golfterrein. Het behoud van de ruimtelijke en groene structuur van de gehele polder 
staat, wat de Dorpsraad betreft, voorop. Door een versnippering van onderzoeken; nu voor het golfterrein 
straks voor recreatie, waterberging, woningbouw e.d., kunnen allerlei cultuurhistorische – en milieutechnische 
aspecten onder tafel verdwijnen. De polder dient dan ook als één geheel te worden bezien en onderzocht. De 
Dorpsraad meent dat in de plannen nog veel onduidelijk is omtrent bijvoorbeeld de plaatsing van de gebou-
wen, de hoogte daarvan, de inrichting van het terrein, het gebruik van de Bovenlanden, de verkeersont-
sluiting, mogelijke hinder door de terreinverlichting etc. De Dorpsraad ziet graag dat deze variabelen worden 
ingevuld en toegelicht. Pas dan kan concreet worden bezien wat de milieugevolgen zijn. Daarnaast heeft de 
Dorpsraad zich afgevraagd hoe hard de toezeggingen zijn die met betrekking tot de randvoorwaarden; bij-



voorbeeld laagdrempeligheid, breedtesport e.d. zijn gemaakt. Ook heeft de Dorpsraad zich, in het kader van 
de onomkeerbaarheid van dit plan, afgevraagd of er aandacht is besteed aan de haalbaarheid en de financi-
ele onderbouwing van dit plan. Wat gebeurt er als het terrein wordt doorverkocht, of als de golfinteresse ach-
terblijft bij de verwachtingen, faillissement e.d? De Dorpsraad acht de kans reëel aanwezig dat er dan in dit 
gebied nog meer ongewenste ontwikkelingen zullen plaatsvinden. Het handhaven van het huidige agrarische 
gebied geeft ook in dat opzicht zekerheid en voorkomt, in potentie aanwezige, negatieve ontwikkelingen. 
De Dorpsraad heeft uit de Milieueffectrapportage (MER) begrepen dat de Bovenlanden geen rol meer spelen 
met betrekking tot het golfterrein. De Dorpsraad maakt zich echter zorgen over de verlichting, met name die van 
de driving range. Deze afslagplaats wordt drie keer groter dan normale driving ranges. Aldaar komen, zo is 
thans te planning, 12 meter hoge verlichtingmasten die voor een grote lichtoverlast zullen zorgen. 
De Dorpsraad heeft begrepen dat Golfodrama de MER kritisch zullen bekijken. 
De Dorpsraad blijft bij zijn eerder verwoorde eigen standpunt, in de zin dat de Dorpsraad niet positief staat ten 
opzichte van een golfterrein op deze locatie. 
 

• Activiteiten- / leefbaarheidsbudget. 
Dit budget heeft € 2.111,- (restant 2005 ad € 68,- en budget 2006 ad € 2.043,-) bedragen. Belanghebbenden 
zijn in de gelegenheid gesteld om een aanvraag te doen. De Dorpsraad heeft aanvragen op zijn merites, in het 
kader van de criteria voor toekenning van dit budget, beoordeeld. Er zijn in totaal zes ideeën aangedragen die 
alle aan de criteria voldeden en derhalve gehonoreerd zijn. 
De Dorpsraad heeft in het afgelopen jaar, via dit budget, aan volleybalclub De Nes een bijdrage geleverd ad € 
250,- voor het jaarlijkse buitenvolleybaltoernooi.  
Voorts is €  375,- toegekend aan het kerkbestuur als bijdrage in de sterk gestegen kosten voor het aanlichten 
van de kerktoren. 
Aan het Oranjecomité Prinses Beatrix is, een tegemoetkoming in de kosten van de organisatie van de feest-
week, ad € 494,- overgemaakt.  
Aan de ijsclub Onder Ons is ten behoeve van een uitstapje met schoolkinderen naar de schaatsbaan op het 
Museumplein een bijdrage ad € 250,- geleverd.  
Aan de EHBO Sint Veronica is een bijdrage geleverd ad € 200,- ter gelegenheid van het afscheid van de heer 
Weerdenburg. 
Aan het buurtschap De Zwarte Kat is een bijdrage ad € 500,- geleverd in de tegemoetkoming in de kosten voor 
een zwemsteiger aldaar. 
Er resteert nog een bedrag ad € 42,- dat meegaat naar begrotingsjaar 2007. 
 

• Enquête mobiele telefonie. 
Er hebben 62 Nessers aan deze enquête meegedaan. Per straat en per provider is het bereik en ontvangst ge-
toetst. Aan de randen van de bebouwing is de ontvangst goed. In het centrum van de Nesser bebouwing wordt 
de ontvangst slechter. Meer dan de helft van de geënquêteerden heeft een slecht bereik met de mobiele tele-
foon. De Dorpsraad heeft inmiddels de betrokken providers op de hoogte gesteld van deze bevindingen en te-
vens melding gedaan van de in Nes aan de Amstel gaande discussie omtrent de (on)- gewenstheid van plaat-
sing van antennes op de kerktoren. De Dorpsraad heeft daarbij de suggestie gedaan om antennes die op af-
stand staan, onder andere langs de A9, te versterken of anders te richten o.i.d. 
Omdat elke reactie uitbleef, heeft de Dorpsraad nogmaals aan alle providers een brief gezonden. 
Helaas is dit een zeer moeizame exercitie gebleken. Alleen Telfort heeft gereageerd en toegelicht dat Nes aan 
de Amstel ligt aan de randen van het bereik van de antennes, waardoor het bereik minder is; met name in huis. 
Telfort is druk bezig om roaming (mogelijkheid om te kiezen voor een ander netwerk) uit te rollen als voorloper 
van de algehele netwerkintegratie met het netwerk van KPN. Dit laatste zal - zoals het er nu naar uitziet - ge-
reed zijn medio eerste helft van volgend jaar. Wat het roaming gedeelte betreft, dat gaat sneller. Op dit moment 
kunnen Telfort klanten al in grote delen van Nederland roamen op het KPN-netwerk als ze in een zogenaamde 
witte vlek zitten. Ieder mobielnetwerk kent dit soort vlekken. Het streven van Telfort is om de rest van Neder-
land, inclusief Nes aan de Amstel, zo spoedig mogelijk te laten volgen. 
 
10. Adviezen over aanvragen voor een bouwvergunning op basis van de Woningwet en/of voor een 

milieuvergunning op basis van de Wet milieubeheer. 
 
De Dorpsraad heeft zich eerder beraden op de vraag of, gezien het limitatieve en imperatieve toetsingskader 
van artikel 44 van de Woningwet, advisering aan het college nog wel opportuun is.  
De Dorpsraad acht het in ieder geval van belang dat bouwaanvragen, in Nes aan de Amstel, aan de Dorpsraad 
worden kenbaar gemaakt opdat deze, naast gemeentelijke publicatie in het Amstelveens Weekblad, ook in het 
Informatiebulletin en tijdens een vergadering in de Dorpsraad breed onder de bewoners en belanghebbenden in 
Nes aan de Amstel aan de orde kunnen komen. De Dorpsraad stelt het op prijs om, in alle openheid, met de 
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vergunningaanvragers informatief te kunnen praten omtrent hun bouwvoornemens. Zo kan voor eenieder een 
beeld worden gevormd van wat er aan bouwactiviteiten zal worden ontplooid. 
De Dorpsraad acht een belangrijke adviserende rol blijven weggelegd bij bouwvoornemens die vanwege strij-
digheid met het bestemmingsplan, via een zogenaamde artikel 19 Wet op de ruimtelijke ordening procedure, ge-
realiseerd kunnen worden. De adviserende meerwaarde van de Dorpsraad, ten behoeve van het college van 
burgemeester en wethouders dat voor de ruimtelijke afweging staat om het bouwvoornemen te vergunnen, is 
daarbij evident. De Dorpsraad heeft immers locale kennis en kan de in de vergadering ingebrachte zienswijzen 
en een eigen conclusie in het advies aan het college betrekken. De ervaring van de Dorpsraad is dat dit uitein-
delijk leidt tot betere besluitvorming. 
 
In de vergadering van december 2005 heeft de Dorpsraad met de heer P. Heidema, hoofd van de gemeentelijke 
afdeling Vergunningen en ontheffingen, van gedachten gewisseld over de adviesrol van de Dorpsraad. 
Er is afgesproken dat met betrekking tot de ‘normale’ aanvragen (die volgens de Woningwet niet geweigerd 
kunnen/mogen worden), deze ter kennisname aan de Dorpsraad zullen worden voorgelegd. De Dorpsraad kan 
dan ongevraagd waarnodig van advies dienen. 
Met betrekking tot de artikel 19 Wro procedures (strijdigheid met het bestemmingsplan) zullen dergelijke aan-
vragen voor advies worden voorgelegd aan de Dorpsraad die daarop een advies dient uit te brengen. Het komt 
wijs voor om dat advies in een vroeg stadium te vragen. In dat stadium beschikt de Dorpsraad alleen over de 
aanvraag, tekeningen en het advies bij deze zogenaamde “Groenlichtprocedure”. De Dorpsraad kan zich in de-
ze werkafspraak vinden. 
Niettemin heeft de Dorpsraad het afgelopen jaar geconstateerd dat, ondanks herhaalde verzoeken daartoe, lang 
niet alle bouwaanvragen voor advies, conform de gemaakte afspraak, aan de Dorpsraad tijdig voor advies zijn 
voorgelegd. Naar aanleiding van dit gegeven is er wederom gesproken met het hoofd van de afd. vergunningen. 
Laatstgenoemde wil geen afbreuk doen aan de gemaakte afspraken en als gemaakte afspraken niet worden 
nagekomen dan kan de teamleider of het afdelingshoofd daar op worden aangesproken. 
In het kort zijn de afspraken als volgt: 

• bij geen strijdigheid met bestemmingsplan; bouwaanvraag en stukken ter kennisname aan Dorpsraad, 
kan ook achteraf als de vergunning al is verleend,  

• bij art. 19 WRO (vrijstellings)procedures; als er groen licht is, zo snel als mogelijk voor advies aan 
Dorpsraad, in ieder geval voorafgaand aan de vergunningverlening. 

Het afdelingshoofd heeft deze duidelijke afspraken weggezet bij de bouwplantoetsers, maar heeft te kampen 
met personele mutaties aldaar. Relatief veel nieuwe ambtenaren, vacatures etc. Zo dat het kan voorkomen dat 
er, gezien de bijzondere adviesrol van de Dorpsraad, er eentje tussen door glipt. 
Het leveren van een periodieke stand van zaken m.b.t. in Nes aanhangige bouwaanvragen behoort niet tot de 
gemaakte afspraak. Gezien de werklast die op de bouwplantoetsers drukt, levert de gemeente deze overzichten 
niet. 
 
De Dorpsraad heeft over twee aanvragen voor een bouwvergunning tijdig advies kunnen uitbrengen. 
Met betrekking tot de bouwaanvragen van: J. van Blaaderen (Ringdijk BP 28), P. Endtz-Harpenau (Amsteldijk 
Zuid 195), Stichting ons Tweede Thuis (Amsteldijk Zuid 194) en F. Wesselingh (Amsteldijk Zuid 202f), heeft de 
Dorpsraad geconstateerd dat deze aanvragen niet voor advies zijn voorgelegd. Deze aanvragen zijn wel ver-
gund.  
 

Naam Perceel Aard van de 
aanvraag 

Advies van de Dorpsraad 

    

H. Horn Amsteldijk Zuid 138 Veranderen en 
vergroten van 
een school tot 
hotel 

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in haar vergadering 

van 9 mei 2006 besproken. In het gebouw van de 
voormalige St. Josephschool zal een hotel met 11 
kamers en op de begane grond een restaurant 
worden gevestigd. De voor- en zijgevel zullen in 
tact blijven en er zal aan de achterkant een minima-
le uitbreiding plaatsvinden over 1 laag. Ook komt er 
een gedeeltelijk nieuwe dakopbouw. De vele au-
thentieke elementen; tegels en deuren e.d. zullen 
zo veel als mogelijk worden gehandhaafd. In de 
hoge schoollokalen zullen entresols worden ge-
plaatst om meer nuttig leefoppervlak te genereren. 



Dakkappellen zullen worden gehandhaafd en aan 
de achterkant zullen dakramen worden geplaatst. 
Ook zal er een lift komen. N.a.w. zal het achtererf 
geheel verhard worden alwaar  auto's kunnen wor-
den geparkeerd. Op de terreintekening zijn negen 
parkeerplaatsen opgenomen. 
De Dorpsraad staat niet negatief ten opzichte van 
deze plannen maar heeft nog wel enkele vragen. 
Bijvoorbeeld of er een parkeerplan met een te ver-
wachten parkeerbehoefte is vastgesteld. 
De geplande negen parkeerplaatsen beschouwt de 
Dorpsraad als te weinig, gezien het feit dat perso-
neel, passanten, gasten e.a. met auto’s zullen ko-
men. Mogelijk zullen er ook relatief grote groepen 
mensen het hotel gaan aandoen voor bijvoorbeeld 
seminars of congressen e.d. Daarnaast zal het ho-
tel ook moeten worden bevoorraad. Het is dan ook 
te verwachten dat dit tot parkeeroverlast voor om-
wonenden e.a. gaat zorgen omdat niet al deze au-
to’s op het parkeerterrein bij het hotel kunnen par-
keren. 
Uitgaande van de schaaltekening komt de Dorps-
raad tot de conclusie dat er vrijwel geen passeer-
ruimte meer overblijft, bij de in- en uitrit, tussen de 
geparkeerde auto’s en het gebouw.   
Enkele omwonenden vrezen een aantasting van 
hun privacy door de aanbouw. Ook wordt de vraag 
gesteld hoe het zit met de afwatering als het terrein 
zal worden opgehoogd. De vraag is daarnaast aan 
de orde of er een milieuvergunning is benodigd en 
hoe de keukenventilatie wordt geregeld.  
Al met al staat de Dorpsraad niet negatief ten op-
zichte van dit plan maar heeft daar nog wel enkele 
belangrijke kanttekeningen bij geplaatst. 

J. van Schaik Ringdijk BP 6 Het oprichten 
van paarden-
stallen, een 
dressuurbak en 
een paddock 

De Dorpsraad heeft deze aanvraag in haar vergadering 
van 12 september 2006 aan de orde gehad. De aanvraag 

heeft betrekking op de aanleg van vijf paardenstallen, 
een gedraineerde paddock (van ongeveer 260 m²) 
en de aanleg van een gedraineerde dressuurbak 
(38m x 20m. De aanvraag is  in strijd is met het 
huidige bestemmingsplan. Er is dan ook een artikel 
19 Wro procedure benodigd. De landelijke Visie 
Paard en Landschap van het Ministerie van LNV, 
inzake het houden van paarden, is nog niet vastge-
steld en omdat dit een belangrijk kader voor de ge-
meente is, heeft de gemeente medegedeeld de be-
handeling van de bouwaanvraag aan te houden tot 
het moment dat deze visie door de Tweede Kamer 
is aangenomen. Aanvrager heeft gesteld van  de 
gemeente te hebben begrepen dat de gemeente 
aan dit bouwplan medewerking zal verlenen. Er zijn 
recentelijk al enkele stallen gerealiseerd en er is 
zand gestort voor een (tijdelijke) paddock, waar 
paarden met name in de winter kunnen bewegen 
en kunnen worden losgezet. De dressuurbak is nog 
niet aangelegd en daarmee zal worden gewacht tot 
het moment dat de landelijke visie is aangenomen. 
Het zal hobbymatig gebruikt worden. Bij het perceel 
hoort 4000 m² grasland.  
De Dorpsraad heeft het raadzaam geacht om het 
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advies op deze aanvraag aan te houden omdat het 
gemeentelijke standpunt in deze nog niet bekend is. 

    

    

 
In december 2005 heeft de Dorpsraad geadviseerd op de aanvraag van T-Mobile voor het plaatsen van een in-
stallatie voor mobiele telefonie op de kerktoren van de St. Urbanus aan de Amsteldijk Zuid 145. Uit de aanvraag 
en tekeningen heeft de Dorpsraad begrepen dat in de tip van de toren drie antennes worden geplaatst. Uit de 
tekening bleek dat T-Mobile op de hoogte is van de draadloos Nes antennes. In verband met een mogelijke in-
terferentie tussen de antennes van draadloos Nes en de antennes van T-Mobile heeft T-Mobile toegelicht niet te 
verwachten dat beide systemen elkaar zullen storen. Mocht dat toch het geval blijken dan zal T-mobile dat, voor 
eigen rekening, verhelpen. Op basis van deze gegevens heeft de Dorpsraad een positief advies afgegeven. 
In de vergadering van 14 maart 2006 hebben enkele tegenstanders van de zendinstallatie toegelicht niet op de 
hoogte te zijn geweest van dit plaatsingsvoornemen. Deze tegenstanders zijn het niet eens met de plaatsing 
van deze zendinstallatie vanwege de gezondheidsrisico’s. Er zijn al veertig gemeenten die uit een oogpunt van 
het voorzorgbeginsel geen zendinstallaties meer toestaan binnen 400 meter afstand van omwonenden. Dit is 
Nes nog prangender is omdat binnen een afstand van 100 meter van de zendinstallatie de openbare basis-
school met peuteropvang is gesitueerd. De tegenstanders hebben bezwaar aangetekend tegen de verleende 
bouwvergunning. Het bezwaar wordt ondersteund door 160 Nessers.  
De Dorpsraad is de mening toegedaan dat bezwaren in december 2005, toen de bouwaanvraag voor advies 
aan de Dorpsraad is voorgelegd, kenbaar hadden moeten worden gemaakt. De Dorpsraad heeft geen nood-
zaak gezien om, aan de hand van de tegenargumenten, nu anders te adviseren. 
 
11.  Wensenlijst. 
 
De Dorpsraad heeft een lijst opgesteld waarin wensen zijn opgenomen die de Dorpsraad graag gerealiseerd 
wenst te zien. Dit overzicht speelt ook een rol bij het bezoek, aan de Dorpsraad, van de Raadscommissie Al-
gemeen bestuur en middelen die om het jaar wordt gepland.  
De lijst bestaat uit een dynamisch (dat elke vergadering aan de orde komt) en een semi-dynamisch deel (dat 
eens per half jaar aan de orde komt). 
 
Begin 2006 is de Wensenlijst geactualiseerd en zag er toen als volgt uit. 
Onder deze lijst is in het addendum opgenomen wat er met betrekking tot sommige wensen in het afgelopen 
jaar is gepasseerd. 
 
A. Dynamisch deel 
1. Voortgang van – en bevindingen met betrekking tot de gelden in het kader van de Kwaliteitsimpuls 
 (€ 98.083,-) 
 
2. Voortgang van – en bevindingen met betrekking tot de ISV-gelden / stedelijke vernieuwing  € 45.000,-) 
 
 
B. Semi-dynamisch deel  
1. Verlichting buiten de bebouwde kom (Nesserlaan en Hollandse Dijk) alsmede evaluatie en inspraak herin-

richting toekomstige indeling Nesserlaan als 60 km/u zone 
 
2. Realisering van vrijliggende fietspaden naar Uithoorn en Amstelveen i.v.m. o.a. schoolgaande jeugd 
  
3. Naleving van het handhavingsbeleid van de gemeente Amstelveen in het buitengebied 
 
4. Snelheidsbeperkende maatregel Amsteldijk zuid in de bebouwde kom van Nes 
 
5. Inhaalverbod op de Amsteldijk Zuid vanaf komgrens richting Hollandse Dijk 
 
6. Behoud busverbinding lijn 149 
 
7. Enquête bereikbaarheid mobiele telefonie in Nes 
 
8. Aquaduct N201+ 
 



9. Monitoren planvorming met betrekking tot Bovenkerkerpolder 
 
Ad. 1 
Met betrekking tot de Nesserlaan kan worden opgemerkt dat de gemeentelijke verkeersontwerper ambtelijk tot 
de conclusie is gekomen dat er snelheidsremmende maatregelen zijn vereist om te kunnen komen tot de ge-
wenste inrichting als 60 km/u zone. Het plan bestaat om tien sinusvormige drempels, gelijkelijk verdeeld over de 
gehele Nesserlaan, aan te leggen. Uitgevoerd in geel beton en 12 centimeter hoog. Deze uitvoering is fiets- en 
landbouwverkeer vriendelijk. Met betrekking tot de voorgestelde uitvoering van de snelheidsremmende drem-
pels op de Nesserlaan heeft de Dorpsraad voorgesteld om een voorbeelddrempel op de Nesserlaan aan te leg-
gen om na te gaan of het beoogde snelheidsremmende effect wordt behaald. 
Uit een verkeersintensiteits - en snelheidsonderzoek op de Nesserlaan e.o is gebleken dat het merendeel van 
het verkeer op de (geherprofileerde) Amsteldijk Zuid en de Nesserlaan zich houdt aan 60 km/u. Enkele uitschie-
ters op de Nesserlaan daargelaten. De werkzaamheden aan de Nesserlaan, o.a. opnieuw aanleggen en herpro-
fileren met snelheidsremmende maatregelen, zullen eerst worden geïnventariseerd 
De insteek is vooralsnog om het afslagverbod te handhaven.  
 
Ad. 2 en ad. 4 
De Dorpsraad is voorstander van een recreatieve oost-west fietsverbinding tussen de bebouwing in Nes en de 
Middenweg en/of Ringdijk en heeft daar al het nodige over opgemerkt bij de bevindingen naar aanleiding van 
het bezoek van de Raadscommissie ABM. 
 
Ad 5 
Dit inhaalverbod is inmiddels gerealiseerd via besluitvorming en bebording. 
 
Ad 6 
Buslijn 149 lijkt te zijn behouden voor de dorpskern van Nes en gaat naar alle waarschijnlijkheid lopen via Uit-
hoorn, Amsteldijk Zuid, Nesserlaan richting Waardhuizen en uiteindelijk de busterminal in het Stadshart. Dit 
heeft ten gevolge dat het gedeelte van de Amsteldijk Zuid, tussen Nesserlaan en Langs de Akker met het buurt-
schap De Zwarte Kat niet meer zal worden aangedaan. De Dorpsraad heeft hiervoor aandacht gevraagd bij het 
college. 
 
Ad 7 
De enquête is gehouden. 
 
Ad 8 
De Dorpsraad heeft begrepen dat er een aquaduct zal worden aangelegd. 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de Dorpsraad van 13 februari 2007. 
 
De Dorpsraad van Nes aan de Amstel, 
 
 
de secretaris, de voorzitter, 
 
 
 
mr. M. R. Verhagen mr. H. Ekkelkamp-Beldman 


